

English version
Version Française
Deutsche Fassung

Bituminous mixtures - Test methods for hot mix asphalt - Part 10:
Compactibility

Mélanges bitumineux - Méthodes d'essai
pour mélange hydrocarboné à chaud -
Partie 10: Compactabilité

Asphalt - Prüfverfahren für Heißasphalt -
Teil 10: Verdichtbarkeit

This corrigendum becomes effective on 28 February 2007 for incorporation in the three official language versions of the EN.

Ce corrigendum prendra effet le 28 février 2007 pour incorporation dans les trois versions linguistiques officielles de la EN.

Die Berichtigung tritt am 28. Februar 2007 zur Einarbeitung in die drei offiziellen Sprachfassungen der EN in Kraft.



EUROPEAN COMMITTEE FOR STANDARDIZATION
COMITÉ EUROPÉEN DE NORMALISATION
EUROPÄISCHES KOMITEE FÜR NORMUNG

Management Centre: rue de Stassart, 36 B-1050 Brussels

English version

Title and throughout the document

Replace “compactability” by “compactibility”.

5.2.1

Replace “Gyratory compactor in accordance with prEN 12697-31” by “Gyratory compactor in accordance with **EN 12697-31**”.

6.1.1

Replace “prepare and compact Marshall specimen in accordance with prEN 12697-30 for each number of blows of compaction” *by* “prepare and compact **three** Marshall specimens in accordance with prEN 12697-30 for each number of blows of compaction”.

Version française

Dans le titre et dans le corps du document

Remplacer “compactability” by “compactibility”: concerne uniquement la version anglaise

5.2.1

Remplacer “Une presse à compactage giratoire conforme au prEN 12697-31” par “Une presse à compactage giratoire conforme à l'EN 12697-31”.

6.1.1

Remplacer “préparer et compacter une éprouvette Marshall conforme au prEN 12697-30 pour chaque nombre de coups de compactage.” par “préparer et compacter trois éprouvettes Marshall conformes au prEN 12697-30 pour chaque nombre de coups de compactage.”